
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 28-04-2021 stillet følgende spørgsmål nr. 1207 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Karsten Lauritzen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1207:  

” Vil ministeren redegøre for om udflytningen af (dele) af følgende institutioner - som 

blev besluttet af den tidligere regering - er gennemført som aftalt og herunder rede-

gøre for antallet af årsværk, antal flyttede/etablerede arbejdspladser, antallet af 

medflyttede medarbejdere, omkostningerne og udviklingen i sygefravær: 

– Styrelsen for Patientsikkerhed 

– Styrelsen for Patientklager 

– Etisk Råd 

– Nationalt Genom Center? ” 

 

Foreløbigt svar: 

Der udarbejdes en samlet besvarelse, der offentliggøres på Indenrigs- og Boligmini-

steriets hjemmeside IM.dk og fremsendes til spørger.  

 

Der henvises derfor til den kommende besvarelse af FIU (alm. del) spm. 171, som for-

ventes oversendt til Karsten Lauritzen og Folketinget inden slutningen af maj. 
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